
      

                                  
 

                     REPUBLIKA HRVATSKA 

 

     KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 

                         Županijska skupština   

 

Koprivnica, 18. veljače 2016. 
       

 

Z A P I S N I K  
   

sa 19. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 16. 

veljače 2016. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 

16,00 sati.   

  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/16-01/1, URBROJ: 2137/1-02/03-

16- od 8. veljače 2016. godine.  

 

Sjednici prisustvuju članovi/članice Županijske skupštine: 

 -  Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, Franjo Car, 

Stjepan Ciganović, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Vjekoslav Flamaceta, 

Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec, Darko Ledinski,   

Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Ivan Knok, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić,  Božidar 

Krapinec, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, Gordana Međimorec, 

Vjekoslav Mužinić, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Ivana Prugović, Verica 

Rupčić, Nada Stručić, Natalija Sučić, Zvonimir Širjan, Milica Todorović, Zdravko Tuba, 

Zdravko Valjak.   

 

Sjednici ne prisustvuju članovi: 

1. Tomislav Babić, opravdano, 

2. Željko Lacković, opravdano, 

3. Tihomir Sokolić, 

4. Mladen Švaco.  

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan,  

2. Ivan Pal, zamjenik župana, 

3. Darko Sobota, zamjenik župana,  

4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i 

pravne poslove,  

5. Robertina Zdjelar,  pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu, 

6. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu 

okoliša i zaštitu prirode,  

7. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne 

djelatnosti, 

8. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  

9. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 

poljoprivredu i međunarodnu suradnju, 

10. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,   
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11. Melita Birčić, ravnateljica  „PORE“ Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 

12. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, 

13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Koprivničko-križevačke 

županije, 

14. Helena Matica Bukovčan, voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine i opće 

poslove, 

15. Verica Ujlaki, voditeljica Odsjeka za  informatičku podršku i informacijsku sigurnost, 

16. Nino Šegerc, viši stručni suradnik za informatiku, 

17. Elizabeta Horvatić, predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika, 

18. Ivan Sokolović, predstavnik Regionalne energetske agencije Sjever, 

19. Luka Dugalija, polaznik stručnog osposobljavanja bez zasnivanja radnog odnosa u 

Koprivničko-križevačkoj županiji, 

20. Andreja Alagić, polaznica stručnog osposobljavanja bez zasnivanja radnog odnosa u 

Koprivničko-križevačkoj županiji. 

 

 PREDSJEDNIK: Otvaram 19. sjednicu Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici.   

 

Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da izvrši prozivku članova i članica.  

    

 MARINA HORVAT PAVLIC: (Proziva članove i izvješćuje o broju prisutnih)  

 

 PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je sjednici prisutno 37 članova i da  ova Županijska 

skupština može donositi pravovaljane odluke. 

 

 Sada bismo pristupili verifikaciji člana Županijske skupštine. 

 Gospodin Mladen Švaco iz Koprivnice dana 24. prosinca 2015. godine podnio je 

Zahtjev za nastavak obnašanja dužnosti člana Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, počevši osmog dana od dana dostave obavijesti o nastavku obnašanja 

dužnosti. 

 

 Pozivam predsjednika Mandatnog povjerenstva gospodina Zdravka Tubu da 

podnese kratko izvješće. 

 

 ZDRAVKO TUBA: (Podnosi izvješće).  

 

 PREDSJEDNIK: Obavještavam vas da je Klub članova Županijske skupštine iz reda 

HDZ-a, HSS-a, A-HSP-a i SU-a dostavio Odluku kojom je za novog predsjednika Kluba 

izabran Goran Kovačić (HDZ) iz Koprivnice, umjesto dosadašnje predsjednice Verice 

Rupčić (HDZ) iz Đurđevca, dok je zamjenikom predsjednika Kluba i dalje ostao Goran 

Gregurek (HSS) iz Križevaca.  

 

  Sada molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da nas izvijesti o izvršenju zaključaka 

s prošle sjednice. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Svi zaključci su izvršeni, opći akti objavljeni su u 

„Službenom glasniku“ broj 12/15., a prije toga su  prošli kontrolu zakonitosti pri 

nadležnom Uredu državne uprave  
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  PREDSJEDNIK: Skraćeni zapisnik sa 18. sjednice smo primili. Ima li kakvih 

primjedbi na skraćeni zapisnik?  

 Ako nema dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.  

  Konstatiran da je skraćeni zapisnik prihvaćen jednoglasno, sa 37 glasova.  

 

 Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 32 točke dnevnog reda. Otvaram 

raspravu o  prijedlogu dnevnog reda. 

 Ako se nitko ne javlja dajem na usvajanje predloženi. 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Donošenje Rješenja o razrješenju predsjednika Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 

 

2. Donošenje Rješenja o izboru predsjednice Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 

 

3. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja:  

a) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za životno djelo, 

b) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava „Mara 

Matočec“,  

c) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji 

Koprivničko-križevačke županije, 

d) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj 

godini,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

e) Zahvalnica Koprivničko-križevačke županije, 

 

4. Upoznavanje s Izvješćem o obavljenoj reviziji pod nazivom „Upravljanje i raspolaganje 

nekretninama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na području 

Koprivničko-križevačke županije“,     

 

5. Donošenje Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje od 2016.-2020. godine,    

 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o upravnim tijelima Koprivničko-

križevačke županije,   

 

7. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke 

županije za  financiranje političkih stranaka i članova Županijske skupštine izabranih s 

liste grupe birača za 2016. godinu,    

       

8. Donošenje Odluke o   ustanovljenju Zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/108 – „Sveti 

Petar Čvrstec“ na području Koprivničko-križevačke županije         

 

9. Donošenje Odluke o ustanovljenju Zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/109 –  

„Ruševac “ na području Koprivničko-križevačke županije,                                 

 

10. Donošenje Odluke o postupku i uvjetima javnog natječaja i kriterijima vrednovanja 

ponuda za davanje u zakup zajedničkih lovišta na području Koprivničko-križevačke 

županije, 
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11. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za statut 

i poslovnik Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, 

 

12. Donošenje Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora 

za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije,     

 

13. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za 

zdravstvo i socijalnu skrb Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije,       

 

14. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za 

međunarodnu i međužupanijsku suradnju Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije,       

 

15. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za 

financije i proračun Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije  

 

16. Donošenje Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za obrazovanje, kulturu, 

znanost, sport i nacionalne manjine Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije,    

 

17. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za 

gospodarski razvoj Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije,    

 

18. Donošenje Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije,    

 

19. Donošenje Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o osnivanju i imenovanju 

Stručne komisije za zajednička lovišta,     

 

20. Donošenje  Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša 

za Koprivničko-križevačku županiju, 

 

21. Donošenje Plana zaštite i spašavanja za Koprivničko-križevačku županiju, 

 

22. Donošenje Plana civilne zaštite za Koprivničko-križevačku županiju, 

 

23. Donošenja Akcijskog plana energetske učinkovitosti Koprivničko-križevačke županije 

2016.-2018. godine,    

       

24. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća „PORE“ 

Razvojne agencije Podravine i Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u 

Koprivničko-križevačkoj županiji, o sudjelovanju „PORE“ Razvojne agencije 

Podravine i Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u Koprivničko-

križevačkoj županiji u osnivanju Klastera malih poduzetnika Koprivničko-križevačke 

županije, 

 

25. Donošenje Zaključka  o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Osnovnoj školi 

„Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno        
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26. Razmatranje Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke 

županije – Proračunska zaliha, s prijedlogom Zaključka za:  

a) studeni 2015. godine, 

b) prosinac 2015. godine,  

c) siječanj 2016. godine,        

 

27. Razmatranje Izvješća o radu Antikorupcijskog povjerenstva Koprivničko-križevačke 

županije za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka, 

 

28. Razmatranje Izvješća o radu Županijske koordinaciji za ljudska prava za 2015. godinu, 

s prijedlogom Zaključka,  

 

29. Razmatranje Izvješća o provedbi savjetovanja sa zainteresiranom javnošću u 

postupcima donošenja i provedbe općih i drugih akata Koprivničko-križevačke županije 

u 2015. godini, s prijedlogom Zaključka, 

 

30. Razmatranje Izvješća o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2015.  

godinu, s prijedlogom Zaključka,     

 

31. Razmatranje Informacije o odobravanju i utrošenim sredstvima za pravo na troškove 

ogrjeva u 2015. godini, s prijedlogom Zaključka,     

 

32. Pitanja i prijedlozi članica i članova.  

 

 

 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je dnevni red prihvaćen sa 37 glasova „za“. 

 

Sjednice su održali: Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za statut i poslovnik, 

Odbor za financije i proračun, Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za obrazovanje, 

kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine, Odbor za gospodarski razvoj,  Odbor za 

poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje. 

 

Klubovi članova Županijske skupštine također su održali sastanke. 

 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržava prijedlog.    

 Napominjem da  po donošenju ovog Rješenja vođenje sjednice  preuzima 

potpredsjednik gospodin Goran Gregurek. 

 Obrazloženje ostavke ste primili. Mojim izborom u Hrvatski sabor, obveze koje 

imam tamo su takve da mi ne dozvoljavaju da na kvalitetan način obavljam i dužnost 

predsjednika Županijske skupštine te sam iz tog razloga podnio ostavku. Koristim ovu 

priliku da se zahvalim svim članicama i članovima na dosadašnjoj suradnji. Dalje ću 

nastaviti biti član Županijske skupštine i dalje ćemo surađivati, vjerujem kvalitetno kao i do 

sada. Zahvaljujem svim djelatnicima, pročelnicima županije, kao i svim prisutnim 

predstavnicima medija i onih koji nema danas ovdje, na jednoj korektnoj suradnji. Nadam 

se da će ova Županijska skupština nastaviti raditi kvalitetno kao i do sada, možda i bolje. 
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Možda je ovo, kao što sam čuo vani, da je nekima drago da ipak dolazi do te promjene, da 

dolazi na čelo Skupštine ženska osoba, što nije loše, a meni je možda sudbina da me već 

drugi put mijenja ženska osoba i to iz Đurđevca. Hvala svima na suradnji. 

 

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova 

žele javiti? Otvaram raspravu za članice i članove. 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi   

 

 Rješenje o razrješenju predsjednika Županijske skupštine  

Koprivničko-križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 2. 

    

 POTPREDSJEDNIK: Ako mogu u ime svih vas zahvaliti gospodinu Felaku na 

dobrom vođenju sjednica. Mislim da je bio vrlo tolerantan, a vjerujem da će tako nastaviti i 

gospođa Rupčić, prejudiciram, naravno. 

 Prijedlog Rješenja smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za izbor i imenovanja i 

utvrdio valjanost kandidature gospođe Verice Rupčić.  

 Obrazloženje daje predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, ujedno i novi 

predsjednik Kluba članova gospodin Goran Kovačić.  

 

 GORAN KOVAČIĆ: Odbor za izbor i imenovanja Županijske skupštine 

Koprivničko-križevačke županije na sjednici održanoj 10. veljače 2016. godine izvršio je 

uvid u prijedlog Kluba članova HDZ-a, HSS-a, A-HSP-a i SU-a kojim se za novu 

predsjednicu Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije predlaže Verica 

Rupčić iz Đurđevca, članica Hrvatske demokratske zajednice. 

Odbor konstatira kako je prijedlog podnesen u skladu s člankom 14. stavkom 3. 

Poslovnika Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije ("Službeni glasnik 

Koprivničko-križevačke županije" broj 12/13., 8/14., 9/15. i 11/15.- pročišćeni tekst.). 

Konkretno, prijedlog je podnesen u pisanom obliku i podržan potpisom više od devet 

članova Županijske skupštine, time je kandidatura gospođe Rupčić valjana.  

Budući je gospođa Rupčić ujedno i jedina kandidatkinja za dužnost predsjednika 

Županijske skupštine, Odbor zaključuje kako će se provesti javno glasovanje o predloženoj 

kandidatkinji.    

 

 POTPREDSJEDNIK: Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog 

Rješenja na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi  

  

  Rješenje o izboru predsjednice Županijske skupštine 

Koprivničko-križevačke županije 

  

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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 POTPREDSJEDNIK: Ovime smo izabrali novu predsjednicu Županijske 

skupštine. Čestitam joj u ime svih vas i pozivam da nastavi vođenje sjednice. 

 

 PREDSJEDNICA: Zahvaljujem se svima vama i moram reći da sam iznenađena 

jer nisam očekivala jednoglasnu podršku. Moj pogled je na lijevoj strani. U svakom slučaju 

lijepo je i dodatna je satisfakcija. Hvala vam svima. Moram zahvaliti i dosadašnjem 

predsjedniku gospodinu Felaku i svim svojim kolegicama i kolegama što se tiče našeg 

zajedničkog Kluba. Prije svega moram zahvaliti svojoj stranci, svojoj Hrvatskoj 

demokratskoj zajednici koja mi je ukazala čast i kandidirala me za ovu važnu, vrijednu i 

časnu dužnost. Zahvaljujem i gospodinu županu, zamjenicima, posebice svom stranačkom 

šefu, zamjeniku župana gospodinu Darku Soboti. Neću ponaosob sve nabrajati, zahvalit ću 

i kolegi Gregureku koji je dao ovako lijepi uvod i koji je odradio ovu točku koja je za 

mene, osobno, vrlo bitna.  

 Trudit ću se da budem dobra predsjednica Županijske skupštine, da budem samo 

prva među jednakima. Naravno, računam na vašu kooperativnost, na vašu suradnju ovakvu 

kakva je bila danas kod ove podrške mojemu izboru i imenovanju da će se tako nastaviti i u 

ovih godinu dana koliko je mandat, do idućih lokalnih izbora koji nam slijede u svibnju 

iduće godine. Naravno, da ćemo zajednički raditi na dobrobit naše Koprivničko-križevačke 

županije, uvijek sam otvorena za suradnju za svaki prijedlog. Uistinu, po onom principu 24 

sata, nemojte se nikada ustručavati nazvati, nešto predložiti, pitati, pa naravno i kritizirati 

kad to bude potrebno. Vjerujem da je sve na tragu kooperativnosti da bi naša suradnja, 

odnosno da bi funkcioniranje ove Županijske skupštine bilo što bolje i što kvalitetnije, a 

naravno prije svega na dobrobit naših građana koji su nas izabrali na ove časne dužnosti.  

 Molim gospodina župana da uzme riječ. 

 

 DARKO KOREN: Poštovana predsjednice, dosadašnji predsjedniče, svi prisutni, 

iako smo uputili dosta čestitki novoj predsjednici i zahvala dosadašnjem predsjedniku, 

koristim pravo u ime izvršne vlasti, svojih zamjenika i cjelokupne županijske uprave i 

zahvaljujem gospodinu Felaku na dosadašnjem njegovom angažmanu, kao predsjedniku 

Županijske skupštine na profesionalnom vođenju ovog tijela. Isto tako želim da bude i u 

buduće vrijeme, do kraja ovog mandata novoizabranoj predsjednici gospođi Verici Rupčić, 

čestitamo joj i želimo joj puno uspjeha u radu. 

  

   PREDSJEDNICA: Hvala lijepo gospodinu županu na lijepim riječima podrške. 

Prelazimo na sljedeću točku dnevnog reda. 

  

Točka 3. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedloge odluka smo primili. Prijedloge je utvrdio Odbor za 

dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije.    

 Obrazloženje daje predsjednica Odbora Milica Todorović.   

 

 MILICA TODOROVIĆ: Odbor za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-

križevačke županije,  na  10. sjednici održanoj  16. prosinca 2015. godine, donio je 

Zaključak o objavi Poziva za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije. 

Poziv je objavljen u "Glasu Podravine"  18. prosinca 2015., "Podravskom listu" 21. 

prosinca 2015., te na web stranici  Koprivničko-križevačke županije  s rokom za dostavu 

21. siječnja 2016. 

Odbor je na 12. sjednici održanoj 02. veljače 2016. godine donio Zaključak o 

utvrđivanju prijedloga za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije, 
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sukladno zaključenom dostavljeni su vam prijedlozi Odluka o dodjeli javnih priznanja 

Koprivničko-križevačke županije kojim je predloženo da se dodjele slijedeće nagrade 

 

Nagrada Koprivničko-križevačke županije za životno djelo 

1.  Zoranu Homenu, prof. iz Križevaca, 

 

Nagrada Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava "Mara Matočec"  

1. Tamari Premuš iz Križevaca, 

 

Nagrada Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji Koprivničko-

križevačke županije 

1.  Silvija Turist Obrt za prijevoz i putnička agencija iz Koprivnice, 

2.  Kulturno-umjetničko društvo Molve, 

 

Nagrada Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj godini 

1.  Hangar 18 d.o.o. iz Koprivnice, 

2.  Udruga osoba s intelektualnim teškoćama i njihovih obitelji „Mali princ“. 

 

Zahvalnica Koprivničko-križevačke županije 

1.  Nogometni klub Borac Imbriovec, 

2.  Franjo Barić iz Sigeca, 

3.  Radio Križevci d.o.o. za radijsku i televizijsku djelatnosti, 

4.  Udruga „Sigečko srce“ Sigetec, 

5.  Mješoviti pjevački zbor umirovljenika grada Koprivnice. 

 

  

 PREDSJEDNICA:  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 

 DARKO LEDINSKI: Koristim priliku da u ime opozicije izrazim iskrene čestitke 

novoizabranoj predsjednici. Nismo bili iznenađeni jednoglasnom odlukom i jednoglasnom 

podrškom, jer se radilo o tome da se za predsjednicu Županijske skupštine predlaže i bira 

osoba sa izuzetnim referencama, a kad je riječ o takvim referencama, onda smo o tome 

raspravljali na Klubu ukupno tri sekunde. Siguran sam da smo podržali i donijeli dobru 

odluku i da će se to potvrditi u vremenu koje dolazi. 

 Kada je riječ o ovoj točci dnevnog reda, želio bih isto tako izraziti stav i mišljenje 

Kluba u čije ime govorim, da podržavamo sve prijedloge koje je predsjednica Odbora 

obrazložila i da se uistinu slažemo da svatko od predloženih zaslužuje ovu nagradu. Siguran 

sam da ćemo te nagrade izabrati i podržati.  

 Molio bih objašnjenje ili predsjednice Odbora ili koga drugoga, tko mi to može 

objasniti, jer nas u Klubu iznenađuje kako to da Podravka nije ispunila kriterije, odnosno 

nije izabrana za dodjelu Nagrade za doprinos ugledu i promociji Koprivničko-križevačke 

županije. Podravku je predložio Grad Koprivnica. Vjerujem da je to jedan respektabilan 

predlagatelj, ali vjerujem da ne treba posebno trošiti riječi niti o tome koliko naša Podravka, 

jer svi ćemo reći naša Podravka, sigurna sam da nema nikoga u ovoj dvorani tko ne bi 

rekao naša Podravka, doprinosi, kroz cijelu svoju povijest, kroz sve svoje rezultate i kroz 

sve ono što čini, ugledu i promociji Koprivničko-križevačke županije. Koliko znam, ako 

znam krivo, ispravit ćete me, u dosadašnjoj povijesti Koprivničko-križevačke županije 

Podravka do sada nije dobila nikad ni jednu županijsku nagradu. Mogao bih dugo pričati o 

značaju Podravke, ali to nije potrebno. Ovdje ima puno podravkaša koji to znaju, daleko, 

bolje od mene. Nije mi sasvim jasno kako u trenutku kad se Podravka, kad pogledamo 
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prošlogodišnje rezultate, od međunarodnih akvizicija koje su ostvarene do izgradnje 

najsuvremenije tvornice Belupo, koja je pokrenuta i tako dalje. Kako to u trenutku, kad 

imamo priliku da jedan respektabilni predlagatelj, Grad Koprivnica, predlaže našu 

Podravku za nagradu koju apsolutno zaslužuje, da je Podravka odbijena, odnosno da nije 

ispunila kriterije za dobivanje Nagrade za doprinos ugledu i promociji Koprivničko-

križevačke županije. 

 Pri tom, ponovit ću, nikoga od predloženih ne dovodimo u pitanje, pri tom ćemo 

svakog od predloženih podržati, jer smatramo da oni to zaslužuju, ali dozvolite da kažem, 

Podravka je na neki način liga iznad svih nas, svih predloženih i svih koji su na ovom 

popisu. Ako su ovo sve prva liga, a jesu, Podravka je liga prvaka. Kad nekoga iz lige 

prvaka, mi u našoj Županiji predlažemo za ovu vrlo respektabilnu nagradu, onda u 

najmanjem slučaju da i Podravka i Grad Koprivnica i svi mi ovdje prisutni zaslužujemo 

obrazloženje kako to da Podravka nije predložena i da mi ovdje kao članovi Županijske 

skupštine nećemo biti u prilici da glasujemo za to, a vjerujem da bi svi prisutni glasali, čak i 

oni radnici Podravke koji su u odborima, ne znam kako su oni glasali, nadam se da su 

glasali „za“. Kažete da nisu glasali „za“, malo me čudi da nisu za svoju firmu glasali, nisam 

u odboru pa ne znam. U najmanju ruku zaslužujemo objašnjenje kako to, da Podravka nije 

predložena za ovu nagradu. 

 

 PREDSJEDNICA: Ja ću u ulozi dosadašnje potpredsjednice Odbora za dodjelu 

javnih priznanja, odgovoriti gospodinu Ledinskom. Za uvod, podsjetiti ću da smo imali 

sličnu situaciju 2001. godine koja nije bila dobra i rezultirala je promjenom Odluke koja se 

u međuvremenu nekoliko puta mijenjala, sukladno vremenu i protoku vremena, kad je 

upravo ovakvo jedno pitanje rezultiralo vrlo neugodnom situacijom u ovoj Županijskoj 

skupštini. Da se to ne bi više događalo, podsjetiti ću da u Odluci o dodjeli javnih priznanja 

u članku 23. jasno stoji da Županijska skupština odlučuje isključivo po prijedlozima 

Odbora iz stavka 1. ovoga članka. Dakle, bez rasprave, bez ikakvih dodatnih objašnjenja. 

Odbor je taj koji razmatra pristigle prijedloge, kao što je gospođa predsjednica u uvodu 

obrazložila, Odbor je pred vas poslao konkretne prijedloge o kojima se ovo tijelo 

izjašnjava, odnosno o kojima se donosi odluka. Sve ovo što je gospodin Ledinski na 

određeni način elaborirao i malo iskoristio i politički ovu govornicu, objašnjenje nije 

sukladno ovoj Odluci o dodjeli javnih priznanja, odnosno Statutu Koprivničko-križevačke 

županije.  

 Otvaram raspravu za članice i članove. 

  

 ZDRAVKO TUBA: Možda odgovor gospodinu Ledinskom, što se tiče tehničkog 

dijela, predsjednica je sve rekla, a za ovaj dio što se tiče glasanja radnika Podravke, ne 

znam kako su glasali radnici Podravke koji su Odboru, ali vjerujem da onih 1500 koji su 

otpušteni, da su svi glasali protiv, pa vjerojatno zbog toga nije prošlo. 

 

 PREDSJEDNICA: Ako se više nitko ne javlja, predlažem da prijeđemo na 

glasovanje. Glasujemo pojedinačno o svakom prijedlogu. 

 

Nakon glasovanja Županijska skupština  jednoglasno sa 37 glasova „za“ donosi 

  

O D L U K U  

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za životno djelo 

   Zoranu Homenu, profesoru iz Križevaca 

 

 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasa „za“, donosi 
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O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije 

za promicanje ljudskih prava „Mara Matočec“ 

Tamari Premuž iz Križevaca  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

 

 

O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos 

ugledu i promociji Koprivničko-križevačke županije 

 Silviji Turist Obrtu za prijevoz i putničkoj agenciji 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

    

O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos 

ugledu i promociji Koprivničko-križevačke županije 

Kulturno-umjetničkom društvo Molve 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije 

za iznimno postignuće u protekloj godini  

  Udruzi osoba s intelektualnim teškoćama i njihovih obitelji 

„Mali Princ“ iz Đurđevca  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije 

za iznimno postignuće u protekloj godini  

Hangaru 18 d.o.o. iz Koprivnice 

 

 Županijska skupština većinom glasova, sa 35 glasova „za“,  1 glas „protiv i 1 

„suzdržan“ glas donosi  

O D L U K U 

o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Radio Križevcima d.o.o. za radijsku i televizijsku djelatnost  

 

  Županijska skupština  jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Nogometnom klubu „Borac“ Imbriovec 

 

 Županijska skupština  jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 
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O D L U K U 

o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Franji Bariću iz Sigeca  

 

 Županijska skupština  jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Udruzi Sigečko srce iz Sigeca  

 

 Županijska skupština  jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

  

O D L U K U 

o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Mješovitom pjevačkom zboru umirovljenika Grada Koprivnice 

    

Sve odluke prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

 

 PREDSJEDNICA: Gospodinu Ledinskom mogu reći da je pred nama još puno 

godina, znači, nema razloga da iduće godine ne bude predložena Podravka. 

 

Točka 4. 

    

 PREDSJEDNICA: Izvješće o obavljenoj reviziji smo primili. Raspravu je proveo 

Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj te nemaju primjedbi. 

    Obrazloženje daje župan Darko Koren.   

 

 DARKO KOREN: Govorimo o jednom dokumentu koji je obveza novijeg datuma. 

Ne radi se o generalnoj reviziji poslovanja kako smo do sada imali nalaze. Ovdje je 

provedena jedna ciljana revizija i kao što nalaz govori, usmjerena je na učinkovitost 

upravljanja i raspolaganja nekretninama koje su u vlasništvu Županije. O samom 

dokumentu, odnosno o formi u kojoj je on napravljen može se raspravljati na ovaj i onaj 

način. Možda nismo ni mi do kraja zadovoljni sa tom formom. Ono što je nama najvažnije 

to je konačna ocjena koja govori da je kroz izraz učinkovito Koprivničko-križevačka 

županija raspolagala nekretninama u svojem vlasništvu pažnjom dobrog gospodara. 

 Po izradi Izvješća, po proteku ostavljenog roka za davanje prigovora, dostavljeno je 

završno izvješće u čijem se prilogu nalazi obrazac Plan provedbe preporuka o reviziji 

učinkovitosti koji ne sadrži naloge već preporuke za poboljšanje sustava upravljanja i 

raspolaganja imovinom. Jedna od preporuke je izrada strategije upravljanja i raspolaganja 

imovinom u našem vlasništvu za razdoblje 2016. do 2020. godine, koja je naredna točka 

dnevnog reda.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. Ako nema potrebe za raspravom, 

napominjem da nam je Izvješće o obavljenoj reviziji pod nazivom „Upravljanje i 

raspolaganje nekretninama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na 

području Koprivničko-križevačke županije dostavljeno na znanje i o njemu ne glasujemo.  
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Točka 5. 

 

 PREDSJEDNICA: Strategiju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 

poslovnik, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj te su  podržali 

prijedlog. 

 Na klupe vam je podijeljeno Izvješće o provedenom savjetovanju sa zainteresiranom 

javnošću glede predmetne Strategije.  

      

 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic, ujedno članica Stručnog 

povjerenstva za izradu predmetne Strategije. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Po primitku ovog Izvješća s kojim smo malo prije 

bili upoznati, bilo nam je lakše napraviti ovaj materijal, jer se radi o poslovima koji su u 

nadležnosti naših upravnih odjela. Kad ste proučavali samo izvješće ono sadrži plan 

preporuka, ponavljam, to su samo preporuke, mi smo odlučili, s obzirom da se radi o hvale 

vrijednim preporukama, ispoštivati ih u tom smjeru kako bismo poboljšali i doprinijeli 

samoj efikasnosti upravljanja imovinom. Ono što je specifično je da se ovo Izvješće odnosi 

na upravljane nekretninama, a revizija nam je naložila da izradimo strategiju upravljanja 

imovinom koje je znatno širi pojam. Stručno povjerenstvo koje je navedeno u obrazloženju 

pristupilo je izradi Strategije, ona se odnosi na razdoblje od 2016. do 2020. godine. Biti 

ćemo prvi u Hrvatskoj koji će donijeti takvu strategiju. Postoji samo strategija upravljanja 

imovinom na razini Republike Hrvatske. Ova Strategija se ne odnosi na prostor 

Koprivničko-križevačke županije nego na Koprivničko-križevačku županiju kao instituciju. 

U tom smislu, imate podijeljeno i popisani su svi važeći propisi u točki 3. koje županija 

ima, koji na razno razne načine uređuju upravljanje i raspolaganje kompletnom imovinom. 

U točki 4. je pobrojana ta imovina, a u svim daljnjim ciljevima i smjernicama je vidljivo što 

se odnosi na pojedine radnje koje Županija, odnosno gospodin župan namjerava u 

narednom periodu poduzeti glede pojedine vrste. Ukoliko imate bilo kakvih pitanja vezano 

uz točno određenu imovinu, slobodno ih uputite. 

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko 

ne javlja dajem Strategiju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Strategiju upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu  

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje od 2016.-2020. godine 

 

 Strategija se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 6. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

statut i poslovnik te podržao prijedlog.    

    Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic.  

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Pred vama je Odluka o izmjenama i dopunama 

Odluke o upravnim tijelima. Ne radi se o nekim znatnim izmjenama, više se radi o 

određenim nomotehničkim usklađenjima. Nakon što ste prošli puta donijeli Odluku o 



 13 

upravnim tijelima koja je stupila na snagu 1. siječnja 2016. godine, a po izradi Pravilnika o 

unutarnjem redu koji je u nadležnosti gospodina župana, uočili smo da postoje određeni 

poslove koje obavljaju pojedini upravni odjeli, odnosno službe, a da ti isti poslovi nisu bili 

pobrojani u samoj Odluci. Kako bismo to doista uskladili predlažemo ove izmjene Odluke.  

  

  PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  Otvaram raspravu za članice i 

članove. Ako se nitko ne javlja, dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o upravnim tijelima 

 Koprivničko-križevačke županije 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 7. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke  smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 

Statut i poslovnik i Odbor za financije i proračun te su podržali prijedlog.    

 Obrazloženje daje župan Darko Koren.   

 

 DARKO KOREN: Mislim da nije potrebno davati obrazloženje, Odluka je 

posljedica dosadašnjih odluka i proračuna u koji je ugrađena ova pozicija.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko 

ne javlja, dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština većinom glasova, sa 36 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ donosi 

 

Odluku o raspoređivanju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije za  

financiranje političkih stranaka i članova Županijske skupštine izabranih s liste grupe 

birača za 2016. godinu 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

             

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 

statut i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu te su jednoglasno 

podržali prijedlog.    

 Na klupe vam je podijeljen zaključak Odbora za poljoprivredu, šumarstvo i 

vodoprivredu.  

 Kako su ove tri točke iste tematike možemo provesti zajedničku raspravu.     

 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota.   

 

 DARKO SOBOTA: Ove tri točke su vezane pa mi dozvolite da dam kod prve 

uvod, zapravo su 8. i 9. vrlo slične, samo se radi o dvije lovačke udruge, a točka 10. samo 

je nastavak događanja koji slijedi. 
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 Podsjetiti ću da zajednička lovišta ustanovljava i izmjene granica se provode 

odlukom o ustanovljenju zajedničkih lovišta koje provodi Koprivničko-križevačka županija 

kao nadležno tijelo, a na prijedlog Stručne komisije koje je to nadležno tijelo imenovalo, uz 

prethodnu suglasnost Ministarstva poljoprivrede. Ove godine, a posebice 2017. imat ćemo 

priliku sva ta lovišta revidirati, odnosno donijeti odluke o njihovom novom ustanovljenju. 

Ove godine dolazi nam lovište Sv. Hubert Križevci VI/101, kojemu 31. ožujka ove godine 

istječe lovozakupnina. Lovište Sv. Hubert površine je 46.000 hektara, ono će se smanjiti za 

12.000 hektara, na način da su lovišta ustanovljena na prijedlog Stručne komisije uz 

odobrenje Ministarstva poljoprivrede, za dva, koja su predmet ove rasprave, za koja smo 

dobili suglasnost i granice su ustanovljene. Za ostala dva lovišta, radi se o lovištu Prigorje i 

Sv. Hubert koja će zadržati najveću površinu od gotovo 32.000 hektara, za koja suglasnost 

još nismo dobili. Kad dobijemo suglasnost na te granice tada će i to biti predmet rasprave 

Županijske skupštine. Ono što je bitno za reći, da ćemo tijekom ove godine imati priliku ili 

korigirati ili ustanoviti sva ostala lovišta na području naše Županije, s ciljem da se to sve 

pripremi za početak iduće godine.   

 Vezano na točku 10. govori o postupku, kriterijima i načinu produljenja rokova na 

koje se ta lovišta daju u zakup. Nedavno smo imali priliku i jedan takav Pravilnik, po 

kojemu smo radili, jednoglasno je prihvaćen u Ministarstvu poljoprivrede, Upravi za 

lovstvo. Radilo se o Lovačkoj udruzi Vepar iz Velikog Poganca, to je ista špranca, pa 

vjerujem da je ona kao takva dobra. Nismo dobili nikakve primjedbe od resornog 

Ministarstva, vjerujem da će tako biti i dalje.   

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članice i 

članove. 

 

 ANTUN BRATANOVIĆ: Na klupe vam je podijeljen Zaključak Odbora za 

poljoprivredu. Na Odboru smo proveli stručnu raspravu oko ove teme. Pročelnik Štimac 

nam je sve detaljno obrazložio. Jedno je lov, a drugo je poljoprivreda. Neka ovaj zaključak 

ipak uđe u postupak. U točki 5. sporno je pitanje stvarnog broja divljači koji postoji na 

određenom području i onog broja divljači na koji se plača lovozakupnina i na osnovu čega 

lovačka društva osiguravaju, a onda nema dovoljno novaca za isplatu štete 

poljoprivrednicima. Broj od osam komada divljih svinja na području jednog lovišta nije 

realna, ta brojka je i 15 puta veća na nekom području npr. Podravske Sesvete, gdje sam 

jednog dana uz moju kuću nabrojio 53 komada, ili ono što netko reče da je u jednom tjednu 

odstrijeljeno do 600 komada divljih svinja. Znači, da su te brojke puno veće od ovdje 

upisanih. Molio bih da se povede računa o tome da tih životinja nema toliko koliko ovdje 

piše, nego daleko više i da time ne budu oštećeni poljoprivrednici koji najviše trpe zbog tih 

šteta.  

 

 DARKO SOBOTA: Ovaj zaključak Odbora nema puno veze s ovim točkama, ima 

posljedične veze. Pod točkom „Pitanja i prijedlozi“ po toj temi javiti će se gospodin 

Ciganović, pa predlažem da to uđe u zapisnik pod točkom „Pitanja i prijedlozi“ te vaše 

riječi koje ste izgovorili. Pročelnik Štimac mi je prenio da se obvezao da će na tom 

problemu poraditi, što se statistike tiče, iako smo svi svjesni da sve ovisi o 

lovnogospodarskoj osnovi. Naš Županijski lovački savez će morati poraditi na toj temi. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 
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Odluku o  ustanovljenju Zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/108 –  

„Sveti Petar Čvrstec“ na području Koprivničko-križevačke županije 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 9. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 

statut i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu te su jednoglasno 

podržali prijedlog.    

 Obrazloženje  smo dobili pod prethodno točkom.  

 Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Odluku o ustanovljenju Zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/109 –   

„Ruševac “ na području Koprivničko-križevačke županije 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 

    

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 

statut i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu te su jednoglasno 

podržali prijedlog.  

 Obrazloženje smo dobili. Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

  

Odluku o postupku i uvjetima javnog natječaja i kriterijima 

 vrednovanja ponuda za davanje u zakup zajedničkih lovišta  

na području  Koprivničko-križevačke županije 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržao prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predsjednik Kluba Goran Kovačić, ujedno predsjednik 

Odbora za izbor i imenovanja.   

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi  
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Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za statut 

 i poslovnik Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

    

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržao prijedlog.  

    

 Obrazloženje po potrebi može dati predsjednik Kluba Goran Kovačić, ujedno 

predsjednik Odbora za izbor i imenovanja.    

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi  

 

  Rješenje o izmjenama Rješenja o izboru predsjednika i članova  

Odbora za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije 

  

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 13. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržao prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predsjednik Kluba Goran Kovačić, ujedno predsjednik 

Odbora za izbor i imenovanja.     

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje  

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi  

 

Rješenje izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova  

Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Županijske skupštine  

Koprivničko-križevačke županije 
 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 14. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržao prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predsjednik Kluba Goran Kovačić, ujedno predsjednik 

Odbora za izbor i imenovanja.    
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 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova  

Odbora za međunarodnu i međužupanijsku suradnju 

Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 15. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržao prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predstavnik Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a.    

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova  

Odbora za financije i proračun Županijske skupštine  

Koprivničko-križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 16. 

     

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržava prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predstavnik Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a.     

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izboru predsjednika i članova Odbora za  obrazovanje, kulturu, znanost, 

sport i nacionalne manjine Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

  

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 17. 

   

   PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržava prijedlog.  

    

 Obrazloženje može dati predstavnik Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a.    

   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za  

gospodarski razvoj Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 18. 

 

  PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i podržava prijedlog.     

 Obrazloženje može dati predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Goran 

Kovačić, ujedno i predsjednik Kluba.  

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog povjerenstva 

Koprivničko-križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 19. 

    

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

izbor i imenovanja i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu te su podržali 

prijedlog.     

 Obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota.  

  

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Zaključujem raspravu i prelazimo na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Rješenje o izmjenama i dopunama Rješenja o osnivanju  

i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta 
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   Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
Točka 20. 

   

 PREDSJEDNICA: Materijal za ovu točku kao i za slijedeće dvije, zbog njihove 

opsežnosti primili smo u digitalnom obliku.  

    

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 

     Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 

 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Ispred Kluba članova SDP-a, HNS-a i HSU-a,  zadržao 

bih se na nekim elementima iz ove procjene koju smo primili. Kao prva konstatacija možda 

bi bila, da je to jedno ogromno djelo, uvjetno rečeno i da vjerojatno vrlo malo nas se 

konzultirao u to. Sama procjena broji oko 265 stranica. Ako se napravi neka paralela od one 

procjene koju smo imali zadnjih četiri, pet godina, koja me povremeno podsjećala na 

djelatnost iz ranog srednjeg vijeka, čak nisu ni greške bile ispravljane. Ovo je sada nešto 

drugačije. Jedna zakonska regulativa koju su inicirale promjene Zakona o zaštitit i 

spašavanju, zatim direktive koje su nastale temeljem nje, još vuče svoje korijene iz 

direktive Vijeća Europe iz 1996. godine, zatim direktive Europskog parlamenta iz 2003. i 

direktive iz 2012. koje su inicirale ove ukupne promjene. Prema metodologiji Pravilnik, 

vezan uz tu metodologiju, je razrađena ova procjena. Ona kao takva predstavlja jedan 

mozaik vrlo kvalitetnih elemenata gdje nam se daje presjek naše Županije od geoloških 

elemenata, demografskih, hidroloških, da ne govorimo o poljoprivredi, do gospodarskih 

subjekata koji sudjeluju, na neki način svojom djelatnošću mogu doprinijeti do ugroza i 

iniciraju potrebu za spašavanjem. Tu bih posebno podvukao jedan segment u toj prosudbi, 

procjeci, na stranici 134. gdje govori o problemima terminala JANAFA u Virju, a koji 

inicira kasnije, jer to je dano u smjernicama zaključno, na stranici 199, da je neophodno 

razraditi vanjski plan za zaštitu zbog ugroza koje potencijalno stoje tu. Podsjetio bih da iz 

tog terminala vuku tri pravca, jedan prema Lendavi koji je već nekoliko godina van 

funkcije, jedan prema Mađarskoj i jedan od Mađarske prema našim subjektima. To je jedna 

složena gospodarska transportna komunikacija.  

 Što se tiče same procjene, ona, iako je ogromna, po svom samom sustavu vrlo 

dobro je napravljena i usklađena sa metodologijom. Nju kao takvu naš Klub će podržati. 

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. Zaključujem rapsravu i 

dajem Procjenu ugroženosti na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 35 glasova „za“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

 Procjenu ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša 

 za Koprivničko-križevačku županiju 
  

 Procjena ugroženosti prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka  21.  

    

 PREDSJEDNICA: Materijal smo primili također u digitalnom obliku. 

    

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal.  

  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 
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 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Ovaj Plan zaštite, kao što je poznato vezan je uz 

Procjenu. Možda ono što bi trebalo razraditi, što je u smjernicama prosudbe rečeno, to je 

vanjski plan. Jedna uredba, direktiva od ravnatelja Državne uprave za zaštitu i spašavanje 

od 3. veljače 2012. godine, izričito govori o tome i govori u zaključnim mjerama, kazne za 

pravnu, odnosno za fizičku osobu u pravnoj osobi, ako se u roku od šest mjeseci to ne 

razradi. Ova uredba koja je dana 18. veljače 2014. godine , također govori o tome i također 

ima taj rok od šest mjeseci, od momenta kada stupi na snagu. Koliko mi je poznato to nije 

učinjeno i to bi trebalo učiniti.  

 Zadržat ću se još na problemu skloništa opće namjene koji su definirani u tom. 

Vjerojatno znate da postoji određeni broj, njih ukupno sedam na području naše Županije, 

ali jedan drugi problem, vjerojatno vezan uz sredstva i adekvatni kadar koji bi morao to 

pratiti, je taj da od 1985. godine, zadnji su bili tzv. remonti, uvjetno rečeno na održavanju, 

odnosno 1996. u još nekima, izuzev jednoga u koprivničkoj bolnici. Ta skloništa broje od 

100 do 400 ljudi u koprivničkoj bolnici, koje je najveće. Problem u njima je što oni nisu 

održavani, oni su van funkcije. Tu bi trebalo, ako se ozbiljno shvati ovaj plan i te obveze, 

nešto učiniti. Drugo, kad se govori o određenim osobama koje su odgovorne za 

funkcioniranje sustava civilne zaštite, u samom dokumentu ima dosta starih podataka. 

Trebalo bi ih ispraviti, počevši od gospodina Repa, gospodina Tucakovića, Kozjaka, 

Stapara, jer su njihovi podaci navedeni u kontaktima, oni više nisu na tim funkcijama. To bi 

bilo dobro učiniti prije nego što se objavi. Ima dosta problematičnih brojeva telefona za 

kontakte koji su od tih službenih osoba, trebalo bi i to provjeriti. Naš Klub će podržati taj 

Plan. 

 

 PREDSJEDNICA: Mogu reći da će se ove primjedbe uvažiti, da se ti podaci 

isprave. 

 

 IVAN PAL: Ove tri točke su tematski vezane. Planove su radile profesionalne 

tvrtke. Što se tiče vanjskih planova, oni su izrađeni, ali oni nisu pravni predmet koji donosi 

Skupština, njih donosi župan. To je jedna vrlo široka i opsežna materija. Činjenica da 

Republika Hrvatska sa svojim planovima unatrag 10-tak godina na tom području dosta 

zaostaje i da su europske direktive u Hrvatskoj, kao i u drugim stvarima tjerale da uredi taj 

sustav. Mislim da se taj sustav uređuje. Uvažavam ovo što je gospodin Mužinić rekao oko 

civilne zaštite, mi smo stalno dužni ažurirati neke stvari. Kad imate konačno jedan 

dokument s kojim morate izaći van, taman kad ste ga napravili onda vam netko promijeni 

broj telefona, odmah se ne sazna ili se dogodi neka promjena u funkciji koju obnaša. To je 

nešto što se stalno ažurira. U tom administrativnom pogledu, to ćemo svakako napraviti i to 

neće biti nikakav problem.   

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. Ako nema, dajem 

prijedlog Plana zaštite i spašavanja na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova  „za“ donosi 

 

Plan zaštite i spašavanja Koprivničko-križevačke županije 
 

 Plan zaštite i spašavanje prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 22.  

   

 PREDSJEDNICA: Materijal smo primili.    

 Obrazloženje može dati zamjenik župana Ivan Pal.    

  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  Otvaram raspravu za članice i 

članove. Ako nema potrebe dajem Plan civilne zaštite na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

 Plan civilne zaštite za Koprivničko-križevačku županiju 

 
 Plan civilne zaštite prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 23.  

   

 PREDSJEDNICA: Plan smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje i Odbor za gospodarski razvoj te su podržali Plan. 

   

 Međutim, Odbor za gospodarski razvoj podržao je Akcijski plan uz primjedbe koje 

će izložiti predsjednik Odbora, gospodin Tomislav Ivanek.   

 

 Na klupa vam je podijeljeno Izvješće o provedenom savjetovanju sa zainteresiranom 

javnošću glede predmetnog Akcijskog plana.  

 

 Obrazloženje daje Ivan Sokolović predstavnik Regionalne energetske agencije 

Sjever. 

 

 IVAN SOKOLOVIĆ: Kratko ću vam predstaviti Akcijski plan energetske 

učinkovitosti za period 2016. do 2018. godine. 

 Što je to Akcijski plan energetske učinkovitosti? Zakonom o energetskoj 

učinkovitosti i manjim dijelom Pravilnikom o sustavu za praćenje, mjerenje i verifikaciju 

uštede energije, definirano je da je to planski dokument kojim se utvrđuje politika za 

poboljšanje energetske učinkovitosti u jedinicama regionalne samouprave i u velikim 

gradovima, odnosno to je u pravilu nazivnik za one koji su upoznati sa legaslativom 

vezanom uz energetiku. To je nasljednik programa energetske učinkovitosti koji je bio 

definiran Zakonom o učinkovitom korištenju energije u neposrednoj potrošnji. Promjenom 

zakonodavstva, dolaskom na snagu Zakona o energetskoj učinkovitosti, program je prestao 

važiti i donesen je Akcijski plan energetske učinkovitosti.  

 Glavnina dokumenta sastoji se od toga da sadrži prikaz mjera energetske 

učinkovitosti koje se planiraju provesti na analiziranom administrativnom području. Donosi 

ga predstavničko tijelo županije, uz suglasnost Nacionalnog koordinacijskog tijela. Sam 

dokument je u skladu sa Nacionalnim akcijskim planom energetske učinkovitosti na razini 

države i Strategijom energetskog razvitka i drugim strateškim dokumentima Vlade 

Republike Hrvatske. Akcijski plan mora sadržavati prikaz i ocjenu stanja te potrebu u 

neposrednoj potrošnji energije, dugoročne ciljeve, uključujući okvirni cilj uštede energije, 

mjere i pokazatelje za poboljšanje energetske učinkovitosti, nositelje provedbe aktivnosti, 

izračun planiranih ušteda u skladu sa Pravilnikom za praćenje i mjerenje ušteda, način 

praćenja i izvršenja plana i način financiranja plana. Ono što je bitno za naglasiti da 

Akcijski plan predstavlja krovni dokument na temelju kojeg se izrađuju specifični 
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jednogodišnji planovi energetskog razvitka, odnosno godišnji planovi energetske 

učinkovitosti županije za svaku godinu posebno. 

 Analiza potrošnje energije temelji se, budući je u prethodniku akcijskog plana u 

Programu energetske učinkovitosti kao referentna godina za analizu potrošnje energije 

odabrana 2012. godina, s ciljem sljedivosti, mi smo odabrali 2012. godinu kao referentnu 

godinu za analizu potrošnje energije u Koprivničko-križevačkoj županiji. Analiza je 

pokazala da se na području Koprivničko-križevačke županije godišnje troši oko 4,9 

petadžula energije, od čega 51% otpada na kućanstava, 19% na industriju, 18% promet, 

11% uslužni sektor. Tu smo, s obzirom na poslovne prilike, odnosno obzirom na državne 

ciljeve energetskog razvitka, samim time i natječaje za sufinanciranje projekta u domeni 

energetike, posebno smo analizirali zgrade županije, gdje je analiza pokazala da se u 

prosjeku godišnje na energente i vodu troši oko 9,5 milijuna kuna od čega oko 60% otpada 

na prirodni plin. Drugi zanimljiv sektor koji smo posebno analizirali je sektor javne rasvjete 

gdje je analiza pokazala da od 20.000 instaliranih tijela u sektoru javne rasvjete ukupne 

snage oko 2,2 megavata godišnje troše oko 8 megavat sati. Dobra i loša stvar u cijeloj toj 

priči je da se portfelj javne rasvjete uglavnom sastoji od poprilično neučinkovitih natrijevih 

i živinih svjetiljki i samim time to predstavlja priliku za nove investicije i modernizaciju 

javne rasvjete. 

 Drugi dio dokumenta sukladno legaslitivi sastoji se od analize projekata koji se 

financiraju iz proračuna Koprivničko-križevačke županije. Podaci govore da se u periodu 

koji je analiziran planiraju realizirati projekti ukupne vrijednosti od 18,5 milijuna kuna, a 

isti ti će rezultirati godišnjom uštedom, nakon provedbe, oko 13 teradžula godišnje. Oko 

95% energetskih ušteda planirano je provesti u sektoru zgradarstva, a predviđeni izvori 

financiranja osim proračuna Županije su strukturni fondovi, ovisno o prilikama, isto tako 

ovisno o prilikama Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost i drugi natječaji poput 

natječaja Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja.  

 O kojim projektima se radi. Prije svega projekti energetske obnove zgrada u 

vlasništvu Koprivničko-križevačke županije i tu se radi o projektima obnove zgrada koji 

nisu poimence definirane, još nisu odabrani objekti, ali je definiran red veličine investicije. 

Radi se o nekih 15 milijuna kuna investicija koji bi, nakon provedbe, trebali rezultirati 

uštedom od 9,2 teradžula godišnje. Od onih projekata koji su poimence definirani ističe se 

ugradnja solarnih kolektora na Dom za starije i nemoćne u Koprivnici, investicija od oko 

500.000,00 kuna. Zatim energetska obnova OŠ u Sv. Ivanu Žabno. To bi trebalo rezultirati 

uštedom od 1,3 teradžula godišnje.  

 Tu je jedan zanimljiv projekt čiji je nositelj Koprivničko-križevačka županija koji se 

zove „energetski savjetnici za energetski siromašna kućanstva“, a radi se o projektu 

obrazovanja dugo nezaposlenih osoba na području Grada Križevaca koji bi nakon procesa 

izobrazbe dijelili energetske savjete i provodili energetske preglede u kućanstvima koja se 

prijave na natječaj. Cilj je potaknuti zapošljavanje dugo nezaposlenih osoba i istovremeno 

promovirati energetsku učinkovitost.  

 Ono što razlikuje ovaj Akcijski plan od drugih akcijskih planova je dio koji smo 

prema željama Županije izradili, a Županija to nije obvezna prema Zakonu o energetskoj 

učinkovitosti izraditi. Radi se o analizi projekata koji se planiraju provesti na 

administrativnom području Županije, ali se za njih ne izdvajaju sredstva iz proračuna. 

Govorimo o projektima ukupne vrijednosti od 56,5 milijuna kuna. Isti bi trebali rezultirati 

uštedom od nekih 28 teradžula godišnje.  

 Zašto je ovaj dokument bitan? Osim što je zakonodavstvom propisana obveza 

njegovog donošenja i osim što predstavlja temelj za izradu triju godišnjih planova, realnost 

je takva da se prilikom prijave projekata na različite programe sufinanciranja projekti koji 

su definirani ovakvim akcijskim planovima drugačije boduju, odnosno ljudi koji odlučuju o 
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dodjeli financijskih sredstava drugačije gledaju na projekte za koje su u proračunima 

predviđena sredstva.   

 

 PREDSJEDNICA: Pozivam predsjednika Odbora za gospodarski razvoj 

gospodina Tomislava Ivaneka da izloži primjedbe Odbora. 

 

 TOMISLAV IVANEK: Ovaj Akcijski plan omogućuje investicije od 18,5 

milijuna kuna i potreban je ovoj Županiji. Primjedbe koje smo donijeli, iznosim ih zbog 

toga da sljedeći put taj plan bude malo bolji, točniji i sa puno više boljih podataka.  

 Prvo, ovo je Akcijski plan za razdoblje do 2018. godine. Bazna godina je 2012. 

Postoji centar za skupljanje informacija o energetici gdje on radi tri, četiri godine, možda 

ste trebali uzeti pa pogledati trendove u potrošnji energije. To je jako važno, ako se radi 

plan, onda se gledaju trendovi i gleda se kakva je ušteda. Prva primjedba, svježi podaci.  

 Druga primjedba, govorite o jedinicama, mogli ste našim članovima Skupštine te 

jedinice malo približiti. Govorite o petadžulima, to je nešto što ima 1 i 15 nula otraga. Ono 

što je bitno kad se radi akcijski plan, je jedna druga stvar. Rekli ste da akcijski plan mora 

imati podatak o uštedama, vi ste rekli koliko teradžula ćemo uštedjeti, a niste rekli koliko je 

to novaca. S jedne strane imamo 18,5 milijuna kuna, a ne znamo koliko je to novaca uštede. 

Iznosite dva podatka, čini mi se da vam u nekim tablicama nedostaje dosljednosti, govorite 

o županiji i o zgradama županije. Spomenuli ste 4,8 petadžula ukupnu potrošnju na str. 4., a 

na stranici 1. je to 2,9. Morate se odlučiti koji je pravi podatak. Slika 2. također ste krenuli s 

petadžulima, a u biti su teradžuli, ne trošimo 10.000 petadžula i td. Ove tablice treba 

povezati. Konstatirao bi da je previše grešaka stavljeno u ovom dijelu koji bi trebao biti 

nekakav izvorni dio, a da ne govorim da ste ovdje naveli jednu nevjerojatnu grešku koju 

uopće ne znam kako ste uspjeli staviti na str. 6, neposredna potrošnja energije u 

kućanstvima gdje kažete da je ukupna godišnja potrošnja 635 megavata, to je snaga, ne 

potrošnja. Molim za drugi puta pokušajte upisati svježe podatke u plan i pokušajte 

upotrebljavati prave mjerne jedinice sa pravim veličinama. 

 

 IVAN SOKOLOVIĆ: Zahvaljujem na primjedbama, primjedbe ćemo uvažiti. 

Primjedba je bila vezana uz petadžula. Petadžuli se koriste, a ne kilovatsati ili megavat. 

Petadžuli se koriste prvenstveno zato da taj akcijski plan bude u skladu sa krovnim 

elementom, analize energetske potrošnje u Republici Hrvatskoj, odnosno sa dokumentom 

koji izrađuje Energetski institut Hrvoje Požar. Radi se o dokumentu energije u Hrvatskoj 

koji se izdaje jednom godišnje. Što se tiče tip felera od 4,9, odnosno 2,9 petadžula, taj tip 

feler je promijenjen isti dan kad smo dobili primjedbu. Što se tiče kilovatsati, odnosno 

megavatsati, jedinice koja je korištena u analizi ostvarenih ciljeva, odnosno ciljeva koji se 

planiraju ostvariti, koristili smo petadžul, odnosno teradžul, prvenstveno zbog veličine 

jedinice, zbog praktičnosti, jedan razlog, a drugi razlog je da se prilikom prijave projekata 

na različite programe sufinanciranja očekivane uštede traže u kilovatsatima, odnosno 

megavatsatima, čisto zbog praktičnosti koristili smo kilovatsate, odnosno megavatsate. 

Praksa korištenja petadžula, odnosno teradžula isto kao i kilovatsati, odnosno megavat sati 

je opće prihvaćena kod svih aktera koji izrađuju akcijske i godišnje planove energetske 

učinkovitosti.  

 Usporedba uštede koju ste spomenuli, govorite o jedinstvenom periodu povrata 

investicije, možemo vam taj podatak dostaviti. Na temelju tog podatka računali smo period 

povrata same investicije. Ako pogledate u dokumentu za svaku od mjera koje smo naveli, 

naveden je uz investiciju i uz uštede energije, naveden je period povrata investicije i on 

definira taj podatak koji vi tražite.  
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 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  

 

 MARINKO BAGARIĆ: Mislim spomenuti par grešaka koje nije spomenuo 

gospodin Ivanek. Materijal je za nas dobar i mi ćemo ga podržati. U sažetku se navode 

krive Narodne novine, nisu 124, nego 127. Budući je ovo službeni dokument pa to 

ispravite. U tablici broj 7. imate u zadnjem stupcu specifični trošak u kunama po m², niste 

ga izračunali, nego ste samo prenijeli površine. Ono što je najinteresantnije za nas u ovom 

Akcijskom planu, to su predviđena sredstva, gdje se spominje 18,5 milijuna kuna za tri 

godine, što znači ako podijelimo na tri, to bi godišnje trebalo biti oko šest milijuna, ali se 

govori za 2016. da će to biti svega 2,5 milijuna kuna. Ispada da će za preostale dvije godine 

biti po osam milijuna. Ne znam zašto je u 2016. samo 2,5 milijuna? Bilo bi mi drago kada 

bi se ovih 56 milijuna kuna, što je navedeno, ostvarilo.  

 

  PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Akcijskog plana na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Akcijski plan energetske učinkovitosti     

Koprivničko-križevačke županije 2016.-2018. godine 

 

 Akcijski plan prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni cio. 

 

Točka 24. 

 

 PREDSJEDNICA: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

gospodarski razvoj i podržao prijedlog.    

 Obrazloženje daje ravnateljica PORE Melita Birčić. 

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 

 IVAN KNOK: Molio bih dodatno obrazloženje, ovaj naziv nije dovoljno jasan, 

pretpostavljam da iz ovog klastera će neki rezultati biti daleko veći od samog naziva o 

promicanju razvojnih aktivnosti u našoj Županiji. Ono što bi bilo dobro, o tome smo već 

ovdje razgovarali, u trećoj godini smo mandata, gdje smo imali određene prijedloge kao 

opozicija, da se osnuje klaster poljoprivrednih proizvođača. Nadam se da budemo bar 

zadnje godine to osnovali, pa predlažem da službe to pripreme, jer je to za našu Županiju 

dosta bitno, kako bi organizirali te poljoprivredne proizvođače i ove plasmane na tržišta 

koja nisu oko poljoprivrede baš sjajna. Nadam se da će ovaj prijedlog biti u jedno dogledno 

vrijeme na ovoj Skupštini. 

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. 

 

 MELITA BIRČIĆ: Ova inicijativa je došla kako od strane potpornih institucija uz 

PORU, Županijsku gospodarsku i Obrtničku komoru, tako i poduzetnika. Cilj ove 

inicijative je prije svega da malim i srednjim poduzetnicima, sukladno Zakonu o poticanju 

razvoja malog gospodarstva, svih onih koji ulaze u taj cenzus, budemo support kako u 

promidžbi njihovih proizvoda, odnosno njihovih usluga, tako isto da za njih organiziramo i 
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pomognemo im određene tematske edukacije, povezivanje sa znanstvenim sektorom, razvoj 

novih proizvoda i rješenja, znači, istraživanje i razvoj, generiranje novih projekata koji će 

biti financirani iz drugih izvora sredstva, prije svega mislimo na EU sredstva, povezivanje 

sa sličnim inicijativama. Mislim da smo ga ovaj puta vrlo široko postavili, nismo išli 

sektorski, ali ćemo se držati onoga što je po strategijama i definirano, što je za klastere 

bitno, a to je da bude i znanstvena zajednica, kako lokalna, tako i poduzetnici, članovi ovog 

klastera. Nadam se da će biti dobrih rezultata. Sigurno da je ovo jedna od prvih inicijativa. 

Bilo je nekih pokušaja sa više ili manje uspjeha, ali svima nam je želja da sa osnivanjem 

ovog klastera kao udruge, u kojem obliku da dođemo do dodatnih sredstava koja se nude iz 

nacionalnih, ali i iz EU sredstava i pomognemo tim malim proizvođačima da se jače 

pozicioniraju na tržištu i budu konkurentni. 

 

 PREDSJEDNICA: Ako se više nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka                    

na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o sudjelovanju „PORA-e“ 

Razvojne agencije Podravine i Prigorja za promicanje  i provedbu razvojnih 

aktivnosti u Koprivničko-križevačkoj županiji u osnivanju Klastera malih 

poduzetnika Koprivničko-križevačke županije 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

  
Točka 25. 

   

 PREDSJEDNICA: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun i Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine te su podržali 

prijedlog.    

 Obrazloženje, ako ima potrebe,  daje zamjenik župana Ivan Pal. 

  Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 

javiti? Otvaram raspravu za članice i članove.  

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Zaključak o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine    

Osnovnoj školi „Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 26. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješća smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun i nema primjedbi. 

 Obrazloženje po potrebi može dati župan Darko Koren.   

   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova 

žele javiti? Otvaram raspravu za članice i članove.  

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka na glasovanje, pojedinačno za 

svaki prijedlog.  
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 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

    Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije – Proračunska zaliha za 

a) studeni 2015. godine, 

b) prosinac 2015. godine,  

c) siječanj 2016. godine. 

 

 Zaključci se prilažu zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 27. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili.     

            Budući da nema predsjednika Antikorupcijskog povjerenstva gospodina Tomislava 

Babića, zadovoljit ćemo se pisanim Izvješćem. 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

   

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Antikorupcijskog povjerenstva 

 Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 
 

 Zaključak i Izvješće  prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 
Točka 28. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili.     

 Obrazloženje, ako ima potrebe, daje zamjenik župana Ivan Pal ujedno predsjednik 

Županijske koordinacije.    

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Županijske 

 koordinaciji za ljudska prava za 2015. godinu  

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

  

Točka 29. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili.   

 Obrazloženje daje Helena Matica Bukovčan, koordinatorica za savjetovanja sa 

zainteresiranom javnošću, ujedno i voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine i 

opće poslove. Budući da je Helena bila marljiva molim da nas kratko izvijesti. 

 

 HELENA MATICA BUKOVČAN: Postupak savjetovanja sa zainteresiranom 

javnošću doprinosi, s jedne strane, razvoju civilnog društva, a s druge strane 
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transparentnosti Županijske uprave. Njegova obveza  propisana je Zakonom o pravu na 

pristup informacijama koji je predvidio da su županije, prilikom donošenja općih akata, kao 

i drugih strateških i planskih dokumenata kojima se utječe na život i interes građana, dužne 

provoditi postupke savjetovanja. Konkretno, u našoj Županiji tijekom 2015. godine 

provedeno je ukupno 20 savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. To su postupci u kojima 

tijela županijske uprave traže i primaju povratne informacije od građana, od zainteresirane 

javnosti o nacrtima akata i drugih dokumenata. Postupak se odvija po točno određenim 

koracima postupka, na način da se najprije objavljuje nacrt akta na službenim internetskim 

stranicama. Paralelno s time definiraju se ciljane skupine koje se neposredno obavještavaju 

o tome da su postupci savjetovanja otvoreni. Počinje teći rok za savjetovanje koji iznosi 15 

dana. U tom roku, ukoliko se neki dio zainteresirane javnosti javni s nekim prijedlogom ili 

primjedbom, koordinator je dužan potvrditi primitak, zahvaliti se sudioniku što je 

sudjelovao i najaviti mu slijedeće korake. U našim postupcima savjetovanja sudjelovala je, 

svega, jedna pravna osoba i to je bilo na prvi akt o kojem smo provodili savjetovanje, a to 

je bila Odluka o izdavanju službenog glasila Koprivničko-križevačke županije. Budući se 

radilo o zakonski utemeljenom prijedlogu, koordinatoru nije preostalo ništa drugo nego taj 

prijedlog i uvrstiti u nacrt samog akta.  

 Nakon provedenog postupka savjetovanja pristupa se izradi izvješća. Primjeri 

pozitivne prakse pokazuju da se izvješće izrađuje i u oni situacijama u kojima nitko nije 

sudjelovao, odnosno ukoliko se ni jedna predstavnik zainteresirane javnosti nije očitovao s 

nikakvim prijedlogom. Možemo reći da je Županija prepoznala važnost savjetovanja, da 

ono doprinosi transparentnosti županijske uprave. Kao metodu savjetovanja uredno smo 

koristili internetsko savjetovanje. Internetsko savjetovanje zato jer je to najjeftinija i 

najefikasnija metoda. Najjeftinija jer ne iziskuje nikakve dodatna financijska sredstva, a 

najefikasnija zato jer dopire do najšireg mogućeg kruga sudionika.   

 Vezano uz sam postupak savjetovanja za očekivati je da će se on nadalje razvijati i 

da ćemo kao jedna od Županija koja je uočila potrebu za provođenjem postupka 

savjetovanja i dalje sve više jačati povjerenje građana u rad tijela županijske uprave. 

 

 PREDSJEDNICA: Koristim priliku i molim predstavnike medija koji su ostali s 

nama, to nam je jako važno, kao što ste čuli, mi smo jedna od rijetkih županija koja provodi 

ovo savjetovanje sa zainteresiranom javnošću. To je jako bitna institucija koju, nažalost, 

naše stanovništvo nije prepoznalo. Tu nam je potrebna i vaša medijska pripomoć, na način 

da se to prezentira na pravi način, da ljudi shvate ozbiljno. Ljudi obično vole kritizirati neke 

stvari kad prođe vrijeme, a u situacijama kad je moguće dati sugestije, primjedbe ili nešto 

predložiti, onda se to ne koristi. Molim medije da skrenu pažnju svekolikoj javnosti da 

koristi ovaj institut koji je jako važan. 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 TOMISLAV IVANEK: Ovo je jako indikativno izvješće i govori jako puno o nama. 

Na 20 prijedloga, jedan jedini komentar. Drago mi je što je predsjednica pozvala medije da 

pozovu ljude u ovoj Županiji da reagiraju. Sav politički život se sastoji u tome da reagirate, 

da razgovarate, da predlažete, da donosite primjedbe i to mora biti sastavni dio ovakvog 

savjetovanja sa javnošću. Predlažem svim članovima, pričajte, na klubovima, diskutirajte, 

mislim da premalo pričamo, puno je problema, a mi premalo pričamo.  

 Ono što bi bilo dobro da objavite na stranicama Županije, nisam našao, imena i 

kontakt podatke svakog od nas. Neka nas ljudi zovu, mi smo tu koji možemo dati savjet 

ovom tijelu, da se nešto promijeni, po pozivu nekoga s terena. Volio bih da ovaj prijedlog 

usvojimo. 
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 MARINA HORVAT PAVLIC: Pohvaljujem inicijativu gospodina Ivaneka da 

budete dostupni našim građanima. Svrha savjetovanja sa zainteresiranom javnošću nije da 

budu dostupni članovi i članice Županijske skupštine, savjetovanje je decidirano predviđen 

postupak, sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama i našem Kodeksu 

savjetovanja unutar kojeg je župan odredio osobu kao koordinatororicu za savjetovanju sa 

zainteresiranom javnošću. Ova inicijativa vezana uz članove i članice Županijske skupštine, 

ukoliko bi netko izrazio želju da bi htio s vama neposredno kontaktirati, mi ćemo prenijeti 

vama taj podatak. Ako izrazite želju da objavimo vaše podatke mi ćemo to učiniti, ali 

morate imati na umu i zakon o zaštiti osobnih podataka, tako da i njega moramo poštivati 

kod naših objava na web stranicama. 

 

 TOMISLAV IVANEK: Ovo je još jedan element suradnje sa javnosti koji može biti 

dobar. Nemojmo šturo gledati pravilnike i okvire, gledajmo što je dobro. Ako netko želi 

svoje kontakt podatke dati, na to ima pravo. Moje podatke možete objaviti. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Na našim stranicama imamo popisane sve članice i 

članove Županijske skupštine, imamo službeni info kontakt na koji se mogu uputiti sva 

pitanja, ukoliko bi takva pitanja došla, naravno da ćemo mi svakom od vas proslijediti. 

 

 PREDSJEDNICA: Slažem se, tko želi neka se javi u stručne službe da se njegovi 

podaci objave.  

 

 Ako se više nitko ne javlja za raspravu predlažem da glasujemo o Izvješću. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi savjetovanja sa zainteresiranom 

javnošću u postupcima donošenja i provedbe  općih i drugih akata  

Koprivničko-križevačke županije 

 

 Zaključak i Izvješće  prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 30. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i

 socijalnu skrb.    

 Obrazloženje daje predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 

doc. prim.dr. sc. Elizabeta Horvatić, dr. med.  

 

 ELIZABETA HORVATIĆ: Pred vama je Izvješće o obavljenim obdukcijama i 

radu mrtvozorničke službe za 2015. godinu. U privitku ovog Izvješća dan vam je prikaz 

ukupnog broja umrlih i obduciranih. U koprivničkoj bolnici prošle godine je umrlo 676 

bolesnika. Od broja umrlih na djelatnosti patologije obducirano je 176 umrlih. Broj 

obduciranih pokazuje da mrtvi uče žive, odnosno obdukcija sve liječnike educira kao 

kliničare. Stoga je važno znati da neprovođenje obdukcije može biti nenadoknadiv gubitak 

s ozbiljnim pravnim posljedicama, pogotovo sve većeg prakticiranja kremiranja nakon 

smrti, bez mogućnosti, eventualne, ekshumacije. Mnogi smatraju da se rad obducenta, 

odnosno patologa povezuje isključivo s mrtvima. Patologija radi i sa živima, u sklopu 

dijagnostike svih patoloških lezija, prije svega onih tumorskih. U 2015. godini 

dijagnosticirano je 7624 biopsije živih bolesnika i pregledano je 26.432 histološka 
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preparata. Prema stručnoj procjeni Eurostata, patolog mora u prosjeku godišnje pogledati i 

pregledati oko 1.500 biopsija. Na djelatnosti patologije sa dva patologa u 2015. godini 

učinjeno je 7.624 biopsija živih bolesnika.  

 Povjerenstvo nad radom mrtvozornika, koje je imenovala Županijska skupština, 

ima zadaću da ovjerava evidenciju mrtvozornika, razmatra njihove primjedbe i predlaganje 

mjera za unapređenje rada mrtvozorničke službe, nadziranje provedbe propisa, obavljanje 

pregleda i ovjeravanje očevidnika, izrade godišnjeg izvješća o obavljenim obdukcijama.  

Prema očevidnicima na području Koprivničko-križevačke županije u 2015. godini 

obavljeno je 960 pregleda umrlih izvan zdravstvenih ustanova. Od ukupno pregledanih 

umrlih osoba njih 550 su žene, 156 osoba bilo je mlađe od 65 godina. Iz matičnog ureda 

dobila sam podatak da je još 50 hrvatskih državljana iz naše Županije umrlo u inozemstvu. 

Istači ću još jednu važnu činjenicu. Iz podataka koje sam dobila od članice našeg 

Povjerenstva dr. Davorke Gazdek prirodni priraštaj u našoj Županiji je s negativnim 

predznakom, što ukazuje da nema prirodnog obnavljana stanovništva. Evidentno je to iz 

vitalnog indeksa kojeg je lako izračunati. U našoj Županiji je 2014. godine rođeno 1059 

djece na ukupan broj umrlih koji je iznosi 1573, vitalni indeks je 67, što znači da je na 100 

umrlih bilo samo 67-mero rođenih. Ako je u našoj Županiji prošle godine rođeno tek 826-

tero djece, podaci još nisu konačni, znači da je u prošloj godini na 100 umrlih bilo samo 53-

troje rođenih. Vitalni indeks iznosio je 53, što vrlo jasno govori o trendu smanjenja, a time i 

poražavajućoj demografskoj strukturi o kojoj doista valja ozbiljno razmisliti. Proračunom je 

određena naknada za pregled umrle osobe i trošak prijevoza mrtvozornika koji iznosi 

310,00 kuna bruto po pregledu, ili 170,00 kuna neto. Povjerenstvo za mrtvozorstvo je 

temeljem zahtjeva, s potpisima mrtvozornika Koprivničko-križevačke županije proslijedilo 

zamolbu za povećanje mrtvozorničke naknade koja se nije mijenjala više od 15 godina i 

koji iznosi 170,00 kuna neto.  

 Moram naglasiti da velika većina županijskih odjela za zdravstvo ima veće 

naknade od naših mrtvozornika. Primjerice, govorim o neto iznosu, Karlovačka županija 

ima 250,00 kuna, isto kao i Zagrebačka i Primorsko-goranska. Naknada u Zadarskoj 

županiji je 330,0 kuna, a zahtjev naših mrtvozornika za povećanjem naknade odnosi se na 

mogućih 10 do 30%. Mrtvozornici su bili zadovoljni brzim odgovorom gospodina župana 

koji je obećao da će se mogućnost za povećanje naknade mrtvozornicima, sigurno, 

razmatrati prilikom izrade županijskog proračuna za 2017. godinu. Zahvaljujem županu na 

razumijevanju i mogućoj realizaciji zamolbe mrtvozornika.  

 Povjerenstvo je u siječnju prikupilo i pregledalo te zaključilo očevidnike svih 

mrtvozornika koji su u tijeku godine obavljali preglede osoba umrlih izvan zdravstvenih 

ustanova, te utvrdilo da su očevidnici uz konstruktivne primjedbe, korektno vođeni.  

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Doktorica Horvatić je jako lijepo u izvješću dotaknula problematiku koja je vrlo 

goruća.  

 Otvaram raspravu. Ako nema potrebe, dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“  

 

  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenim obdukcijama  

i radu mrtvozorničke službe u 2015. godini 

 

 Zaključak i Izvješće  prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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Točka 31. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i 

socijalnu skrb i nema primjedbi. 

 Obrazloženje, ako ima potrebe, može dati zamjenik župana Ivan Pal. 

    Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 

javiti? Otvaram raspravu. Ako nema potrebe, dajem Izvješće na glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 37 glasova „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o odobravanju i utrošenim sredstvima 

 za pravo na troškove ogrjeva u 2015. godini 

 

 Zaključak i Informacija  prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 32. 

  

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članica i 

članova“. 

 

 STJEPAN CIGANOVIĆ: Predsjednice čestitam vam na vašoj odgovornoj dužnosti 

koju ste preuzeli. S obzirom da vi dolazite iz izrazito poljoprivrednog kraja, nadam se da 

ćete imati razumijevanja i za nas poljoprivrednike, jer nismo baš brojni u ovoj Skupštini.  

 S obzirom da sam dobio zadatak proizvođačke organizacije Sava-Drava, koja ima 

svoje članove u Goli, Ždali, Molvama, Novom Virju i Ferdinandovcu i okolnih mjesta, a i 

moja inicijativa je bila prošle godine, da skrenem pozornost na veliki problem naših 

pridravskih općina, na ogromne štete od divljači.  U zadnje vrijeme uz Dravu, na nekim 

parcelama postalo je potpuno nemoguće uzgajati kukuruz, nego ljudi prelaze na druge 

kulture, jer nam divlje svinje te površine desetkuju i unište, tako da moramo po dva, tri puta 

saditi i da se ponovno ta šteta javlja u jesen kad kukuruz zrije. Krećem s inicijativom sada 

na početku ove godine, da na neki način do sjetve i kasnije do voštene zriobe, da napravimo 

jedan pomak u tom pogledu. Pomak bi bio u rješavanju da dovedemo u ravnotežu broj 

divljih svinja s brojem druge divljači. Da bi došli do smanjenja broja moramo, kako smo 

čuli, s tim prijedlogom ići prema Ministarstvu poljoprivrede, Upravi za lovstvo, da im 

dostavimo brojno stanje ili stanje kakvo je na terenu. Brojno stanje je tu jako diskutabilno. 

Nisam lovac, ali činjenica je, ako ja u podne u pola sata izbrojim na relaciji Novo Virje – 

Đurđevac na javnoj prometnoj cesti 17 komada divljih svinja, onda to sigurno nisu one 

brojke koje ste dobili, da matično stado ima od 8 do 10 komada. Kako te divlje svinje 

nemaju svojeg prirodnog neprijatelja, ostaje samo jedno rješenje. 

 Nije to samo naše područje uz rijeku Dravu, ista situacija je, konstatirali smo to i na 

Odboru,  na području križevačkog područja gdje se također javlja prekomjerni broj divljih 

svinja. Takav prijedlog trebalo bi uputiti prema Ministarstvu poljoprivrede, da se dobiju te 

dodatne markice i da se to dovede u neku prirodnu ravnotežu koja bi zadovoljila sve strane. 

Kako do tog broja doći? Da li ukupnim štetama koje su prošle godine isplaćene od 

osiguravajućih kuća ili će to dostaviti lovačke udruge. Napominjem da većina tog područja 

pripada državnim šumama i da su one tu, što se tiče tih reparenata i zaštitne ograde, 

korektne i daju nam te materijali, ali to ništa ne pomaže. Pokušavali smo s tim, postavili 

smo te reparente, dođete sutra, sve je uništeno. Stoga apeliram na sve vas da prihvatite 

takav prijedlog i da ga uputimo prema Ministarstvu poljoprivrede kako bi pomogli našim 
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poljoprivrednicima. Tu su uključene i osiguravajuće kuće i lovačke udruge, svi bi imali 

manje problema na terenu.  

 

 PREDSJEDNICA: Predlažem, tu je pročelnik Štimac, on je upoznat s procedurom 

što mi možemo dalje učiniti po tom pitanju.  

  

 TOMISLAV IVANEK: Molio bih jednu informaciju. Raspravljali smo o formiranju 

novih lovišta, raspravljali smo o reviziji upravljanja nekretninama i imovinom ove 

Županije.   

 Pitanje, tko i na koji način i po kojim osnovama upravlja jezerom Čeredar i 

Raščani? Malo mi je čudno, koliko znam, tu upravljaju lovci, Sv. Petar Čvrstec. Molim 

informaciju po kojoj osnovi i kako? 

 

 PREDSJEDNICA: Odgovor će biti za iduću sjednicu Skupštine. 

 

 DARKO KOREN: Sukladno ovlastima koje imamo, tematika je ozbiljna, sigurno da 

uvijek postoji prijepor oko te teme jer se sagledava sa dva različita aspekta. Mi ćemo u 

okviru ovlasti koje imamo uputiti u proceduru ovo pitanje, pokušati sa lovcima i sa 

Lovačkim savezom županije pronaći konsenzus oko te problematike i možda zajedno 

napraviti određene prijedloge rješenja i uputiti ih na mjerodavna mjesta.  

 Na pitanje gospodina Ivaneka odgovoriti ćemo kada ispitamo o čemu se radi. 

Znamo da je to također povezano sa lovačkim društvom.  

 

 PREDSJEDNICA: Zahvaljujem vam na sudjelovanju i lijepo vas pozdravljam. 

Završavam današnju sjednicu.  

 

 Sjednica završava 18,25 sati.  

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA:                            PREDSJEDNICA: 

Helena Matica Bukovčan                               Verica Rupčić 
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